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This ambitious work has two novel goals: to overcome the extreme fragmentation of
early Southeast Asian historiography, and to connect Southeast Asian to world history.
Combining careful local research with wide-ranging theory Lieberman argues that over
a thousand years, each of mainland Southeast Asia's great lowland corridors
experienced a pattern of accelerating integration punctuated by recurrent collapse.
These trajectories were synchronized not only between corridors, but most curiously,
between the mainland as a whole, much of Europe, and other sectors of Eurasia. He
describes in detail the nature of mainland consolidation - which was simultaneously
territorial, religious, ethnic, and commercial - and dissects the mix of endogenous and
external factors responsible. Here, then, is a fundamentally original analysis not only of
Southeast Asia, but of the pre-modern world.
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评论

lone师推的新文章，突然想起来这本书。说起来，现在的西洋书的取名风格，其实还蛮
像波斯-伊斯兰世界的。《Mumāθala-yi
arība》大概在旧印度或者奥斯曼都不算出格的书名吧。

-----------------------------
Ambitious project and good research on integration and consolidations, but still
working within a framework of retrospective regionalism (western-middle-eastern
mainland), and, most irritatingly, why Dai Viet, at all? Sanjay Subrahmanyam's critique
is fair.

-----------------------------
跳读。

-----------------------------
牛。就是专有名词太多，看得头晕。

-----------------------------
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书评

作者：曹寅，新加坡国立大学历史系博士，中山大学历史系副研究员。
来源：《全球史评论》第七辑。
“新清史”专栏编辑：蔡伟杰，印第安纳大学内陆欧亚系博士候选人。
1980年代，美国学者柯文（Paul
Cohen）在其《在中国发现历史——中国中心观在美国的兴起》一书中对20世纪后半...  

-----------------------------
【摘要】美国密歇根大学历史学教授维克多·李伯曼（Victor
Lieberman）2003年和2009年先后在剑桥大学出版社出版了名为《形异神似：全球背景
下的东南亚，公元800—1830年》（Strange Parallels：Southeast Asiain Global
Context，C．800—1830，以下简称《形异神似》）的上下两...  
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1 莴寻思 你球 蒸治淆的 割命 发生在 Indochina 达尔文 在 Islas Galápagos 领悟叻
演化的 奥秘 西方人 在 Indochina 破解叻 人类射喙的 密码 2.1 你球 蒸治淆 以前
一般就素 古典淆 希腊文 拉丁文 从 柏拉图 到 马鸡鸭围历 希腊城邦 汗 罗马的 蒸治 精咽
古典共和政体的优越 ...  
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